
Protokoll från budgetstämma i Anläggningssamfälligheten 
Krusboda

Datum: Den 28 november 2024

Tid: 19.00-20.30

Plats: Forellen

1. Stämmans öppnande

Styrelseordföranden Tommy Schönberg öppnande stämman. 

2. Val av ordförande för stämman

Till ordförande för stämman valdes Anna Bergkvist.

3. Val av sekreterare för stämman

Till sekreterare för stämman valdes Björn Lindroth. 

4. Val av justerare/rösträknare

Till justerare och rösträknare valdes Bo Hammarström och Torbjörn Skaar. 

5. Stämmans behöriga utlysande

Mötesdeltagarna fann stämman behörigen utlyst. 

6. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.
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7. Fastställande av röstlängd

Vid stämman närvarade 26 medlemmar, personligen eller via fullmakt. Röstfördelning
avseende huvudtalsmetoden och andelstalsmetoden framgår av röstlängden, bilaga 
1. Röstlängden fastställdes. 

8. Styrelsens förslag verksamhetsplan 

Förslaget, bilaga 2, sid 4-9, genomgicks och bifölls efter diskussion. 

Härvid väcktes fråga om bland annat 

- Eva Lind tog upp frågan om risken med att ta bort komposten då det kommer att 
uppkomma otillåtna komposter i närområdet.  

- Fredrik Arvedalh påpekar att marken för komposten tillhör kommunen. 

- Fredrik Arvedalh tar upp frågan med behov av skylt om trafikförbud. Önskar inte att 
förslaget om ny skyltning ska godtas. Det informeras om att det inte kommer att 
röstas om denna fråga. 

- Kjell Borgström Anser att man måste ta fram en ny trafikordning som ska röstas om 
på stämma. Styrelsen håller med om att trafikordningen ska tas fram samt att 
skyltning inte kommer att ändras innan dess. 

- Jim van Wilsem påpekar att det man måste kunna köra ner i området. 

- Kjell Borgström påpekar att man kan kontakta bolag som ofta kör i området. 

- Fredrik Arvedalh påpekar att vi har feldimension på badets värmepump.

- Fredrik Arvedalh påpekar att de snabbt skulle löna sig att minska brinntiden på 
utebelysning. 

Verksamhetsplan inklusive underhållsplan fastställs. Det noteras att bilaga 1 om 
trafiksituationen/skyltning endast lyftes som information.

9. Motioner från fastighetsägarna 

Inga motioner förekom.

10. Propositioner

Proposition avseende underhållsfond, bilaga 2 sid 14.  

Styrelsen föreslår att underhållsfonden ändras till 2 500 000 kr.
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Stämman beslutar i enlighet med styrelsens förslag. 

11. Arvode och arvodesnormer 

Styrelsens förslag till arvoden, bilaga 2 sid 15. 

Stämman beslutar att godkänna styrelsens förslag.

12. Styrelsens förslag till Budget 2022

Budget föreslogs i enlighet med bilaga 2 sid 16-17. Stämman beslutade att bifalla 
styrelsens förslag. 

13. Debiteringslängd

Debiteringslängd föreslogs i enlighet med bilaga 2 sid 18. Stämman beslutade att 
fastställa debiteringslängden

14. Övriga frågor

a) Innehåll hemsidan

Kjell tycker att det saknas flera områden på hemsidan. Tex trafikordning och 
parkering.

b) Parkslide

Fråga ställs vad ASK gör avseende parkslide. Tommy redogör för läget i ASK. Vi 
avvaktar rekommendationer. Vi ser inte att vi har akuta bestånd. Styrelsen åtar sig att
titta närmare på denna fråga. 

c) Fråga ställs om vad som kan göras för att få folk komma till stämmorna. 

15. Protokollets tillgänglighet

Det meddelades att det justerade protokollet kommer att finnas tillgängligt på ASK:s 
kansli och på hemsidan den 12 december 2024.

16. Stämmans avslutande

Stämmans ordförande förklarade stämman avslutad kl. 20.30. 
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Vid protokollet Stämmans ordförande

Björn Lindroth Anna Bergkvist

Justeras

Torbjörn Skaar Bo Hammarström
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Protokoll från budgetstämma i Anläggningssamfälligheten Krusboda





Datum:		Den 28 november 2024


Tid:		19.00-20.30


Plats: 		Forellen








1. Stämmans öppnande


Styrelseordföranden Tommy Schönberg öppnande stämman. 





2. Val av ordförande för stämman


Till ordförande för stämman valdes Anna Bergkvist.





3. Val av sekreterare för stämman


Till sekreterare för stämman valdes Björn Lindroth. 





4. Val av justerare/rösträknare


Till justerare och rösträknare valdes Bo Hammarström och Torbjörn Skaar. 





5. Stämmans behöriga utlysande


Mötesdeltagarna fann stämman behörigen utlyst. 





6. Godkännande av dagordning


Dagordningen godkändes.








7. Fastställande av röstlängd


Vid stämman närvarade 26 medlemmar, personligen eller via fullmakt. Röstfördelning avseende huvudtalsmetoden och andelstalsmetoden framgår av röstlängden, bilaga 1. Röstlängden fastställdes. 





8. Styrelsens förslag verksamhetsplan 


Förslaget, bilaga 2, sid 4-9, genomgicks och bifölls efter diskussion. 


Härvid väcktes fråga om bland annat 


- Eva Lind tog upp frågan om risken med att ta bort komposten då det kommer att uppkomma otillåtna komposter i närområdet.  


- Fredrik Arvedalh påpekar att marken för komposten tillhör kommunen. 


- Fredrik Arvedalh tar upp frågan med behov av skylt om trafikförbud. Önskar inte att förslaget om ny skyltning ska godtas. Det informeras om att det inte kommer att röstas om denna fråga. 


- Kjell Borgström Anser att man måste ta fram en ny trafikordning som ska röstas om på stämma. Styrelsen håller med om att trafikordningen ska tas fram samt att skyltning inte kommer att ändras innan dess. 


- Jim van Wilsem påpekar att det man måste kunna köra ner i området. 


- Kjell Borgström påpekar att man kan kontakta bolag som ofta kör i området. 


- Fredrik Arvedalh påpekar att vi har feldimension på badets värmepump.


- Fredrik Arvedalh påpekar att de snabbt skulle löna sig att minska brinntiden på utebelysning. 





Verksamhetsplan inklusive underhållsplan fastställs. Det noteras att bilaga 1 om trafiksituationen/skyltning endast lyftes som information.





9. Motioner från fastighetsägarna 


Inga motioner förekom.





10. Propositioner


Proposition avseende underhållsfond, bilaga 2 sid 14.  


Styrelsen föreslår att underhållsfonden ändras till 2 500 000 kr.


Stämman beslutar i enlighet med styrelsens förslag. 





11. Arvode och arvodesnormer 


Styrelsens förslag till arvoden, bilaga 2 sid 15. 


Stämman beslutar att godkänna styrelsens förslag.





12. Styrelsens förslag till Budget 2022


Budget föreslogs i enlighet med bilaga 2 sid 16-17. Stämman beslutade att bifalla styrelsens förslag. 





13. Debiteringslängd


Debiteringslängd föreslogs i enlighet med bilaga 2 sid 18. Stämman beslutade att fastställa debiteringslängden





14. Övriga frågor


a) Innehåll hemsidan


Kjell tycker att det saknas flera områden på hemsidan. Tex trafikordning och parkering.


b) Parkslide


Fråga ställs vad ASK gör avseende parkslide. Tommy redogör för läget i ASK. Vi avvaktar rekommendationer. Vi ser inte att vi har akuta bestånd. Styrelsen åtar sig att titta närmare på denna fråga. 


c) Fråga ställs om vad som kan göras för att få folk komma till stämmorna. 





15. Protokollets tillgänglighet


Det meddelades att det justerade protokollet kommer att finnas tillgängligt på ASK:s kansli och på hemsidan den 12 december 2024.





16. Stämmans avslutande


Stämmans ordförande förklarade stämman avslutad kl. 20.30. 


Vid protokollet			Stämmans ordförande





Björn Lindroth			Anna Bergkvist











Justeras








Torbjörn Skaar			Bo Hammarström
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